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IZRAEL:  Izraelský premiér Benjamin Netanjahu nedávno priznal, že koncom roka 2020
premenil Izrael na obrovské ľudské „laboratórium pre Pfizer“.

Počas rozhovoru s doktorom Jordanom Petersonom vo februári 2023 prezradil, že použil Izraelčanov
ako pokusných králikov. Vymenil lekárske a genetické údaje ľudí za experimentálne „vakcíny“ proti
Covid-19 od spoločnosti Pfizer.

Netanjahu vymenil ľudí za vakcíny

Netanjahu hrdo priznal, že presvedčil generálneho riaditeľa spoločnosti Pfizer Alberta Bourlu, aby
poskytol Izraelu dostatok vakcín, lebo chcel byť prvou krajinou, ktorá prekoná Covid-19.

Na oplátku za to Netanjahu ponúkol Bourlovi celú izraelskú databázu zdravotných záznamov
obyvateľov, aby mohla spoločnosť Pfizer vyhodnotiť, aký účinok majú vakcíny na ľudí.

„Popísal som to vo svojej knihe – moje rozhovory s Albertom Bourlom, riaditeľom Pfizeru, keď som ho
presvedčil, nech dá maličkému Izraelu potrebné vakcíny, aby sme sa dostali z pandémie covidu ako
prví.

A dôvod, prečo som to mohol urobiť, je ten, že máme… lekársku databázu. 98% percent našej
populácie má digitalizované lekárske záznamy… Povedal som, že to použijeme, aby sme zistili, čo
tieto vakcíny robia ľuďom,“ povedal Netanjahu a dodal, že „Izrael sa stal, ak to takto chcete nazvať,
laboratóriom pre Pfizer“.

Portál Liberty Council k téme uvádza:

Vo februári 2021 Bourla uviedol, že ľudia v Izraeli sú svetovým laboratóriom na očkovacie látky proti
Covid-19.

„Verím, že Izrael sa práve teraz stal svetovým laboratóriom, pretože v tomto štáte používajú iba našu
vakcínu a zaočkovali ňou veľmi veľkú časť svojej populácie, takže môžeme študovať ekonomické aj
zdravotné indexy,“ povedal Bourla.

Pri zdravotných záznamoch celej populácie Izraela to nekončí

Netanjahu sa už niekoľko rokov snaží včleniť Izrael do globálneho sektora digitálneho
zdravotníctva. Uviedol, že veľkosť tohto sektora sa odhaduje na 6 biliónov dolárov a verí, že Izrael by
mohol získať až 10% podielu na trhu prostredníctvom využitia lekárskych záznamov obyvateľov svojej
krajiny.

V roku 2018 oznámil na stretnutí Svetového ekonomického fóra (WEF) v Davose vo Švajčiarsku
národný plán digitálneho zdravia pre Izrael, ktorý má dnes podobu zdravotníckej databázy, ku ktorej
dal spoločnosti Pfizer prístup a ktorá zahŕňa lekárske záznamy takmer deviatich miliónov izraelských
obyvateľov.
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Netanjahuova kancelária ďalej uvádza, že ide o „druhú najväčšiu digitálnu databázu na svete“.

„Toto je obrovské aktívum,“ povedal Netanjahu v roku 2018. „Chceme to sprístupniť výskumníkom,
vývojárom a firmám.“

V nedávnom rozhovore s Dr. Petersonom z februára 2023 Netanjahu vysvetlil, ako chce posunúť
súčasnú zdravotnícku databázu o krok ďalej v oblasti genetiky.

„Mám v úmysle zaviesť na základe osobných zdravotných záznamov celej populácie genetickú
databázu. Dajte mi vzorku vašich slín… som si istý, že väčšina ľudí to urobí. Možno im za to aj
zaplatíme,“ vyhlásil Netanjahu.

Ďalej poznamenal, že potom, čo potenciálne zaplatí Izraelcom za ich genetické dáta, sa robustné
zdravotné záznamy prepoja s genetickými záznamami celej populácie Izraela a spolu vytvoria „veľmi
výkonný motor“.

„Toto bude výkonný motor. Potom necháme farmaceutické spoločnosti a medicínske spoločnosti
nech spustia na tejto databáze svoje algoritmy. Vytvoríte takto biotechnologický priemysel, ktorý je v
súčasnosti neslýchaný, dokonca nepredstaviteľný.“

Zatiaľ čo analýzu rozsiahlych zdravotných údajov možno použiť na určenie zdravotných problémov
veľkého počtu ľudí, rozsiahle údaje v rukách veľkých korporácií a vlád predstavujú nebezpečenstvá,
ako sú únik, zneužitie a dokonca skreslenie údajov.

Ignorovanie hlásení o nežiaducich účinkoch covidových vakcín

Izraelské ministerstvo zdravotníctva (IMOH), ktoré podporuje Netanjahuove databázové iniciatívy,
zastáva postoj, že vakcíny proti Covid-19 od Pfizeru sú „bezpečná a účinné“, a to aj po predložení
dôkazov o opaku.

Uniknutý videozáznam odhaľuje, že výskumníci v júni 2022 ukázali IMOH údaje o závažných a
dlhodobých vedľajších účinkoch spojených s vakcínami spoločnosti Pfizer, no izraelskí zdravotnícki
úradníci v správe z augusta 2022 tvrdili presný opak.

V správe s názvom „Fenomény hlásené verejnosťou v súvislosti s očkovacou látkou proti Covid-19,
súhrnná správa za obdobie 12/2021 -05/2022 “ sa uvádza, že závažné vedľajšie účinky sú zriedkavé a
krátkodobé.

Výskumníci, ktorí predložili správu, analyzovali údaje od decembra 2021 do mája 2022 z izraelského
systému hlásenia nežiaducich účinkov vakcín, ktorý je podobný systému VAERS v Spojených štátoch
amerických. Je iróniou, že izraelský systém sa stal účinným nástrojom až v decembri 2021, takmer
celý rok po Netanjahuovej dohode so spoločnosťou Pfizer.

Navyše, podľa údajov o očkovaní zo septembra 2021 už bolo zaočkovaných približne 65% izraelskej
populácie a Izrael už v tej dobe ponúkal štvrté posilňovacie dávky niektorým demografickým
skupinám – teda dlho predtým, ako bol systém zavedený.

Správa IMOH z augusta 2022 odhalila viac ako 6 000 nežiaducich udalostí z 18 miliónov podaných
dávok vakcín od Pfizeru. Správa však študovala iba šesťmesačné obdobie (december 2021 až máj
2022), keď sa systém hlásenia nežiaducich účinkov stal funkčným takmer rok po tom, čo Izrael začal
s podávaním vakcín.

Mnohé z nežiaducich účinkov boli vedľajšie účinky, ktoré spoločnosť Pfizer predtým verejne
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neuvádzala. Medzi ne patrili napríklad menštruačné nepravidelnosti, rôzne neurologické vedľajšie
účinky, poškodenia pohybového ústrojenstva, problémy s gastrointestinálnym traktom a problémy s
obličkami a močovým systémom.

Vzhľadom na čas a zdroje výskumný tím poznamenal, že sa zameral iba na päť hlavných vedľajších
účinkov, ktoré vylúčili iné bežné vedľajšie účinky, ako sú kardiovaskulárne problémy typu
myokarditídy.

Dr. Yaffa Shir-Razová, výskumníčka v oblasti zdravotnej komunikácie a zdravotnícka novinárka na
Reichmanovej univerzite v Herzliya v Izraeli, preložila video z júna 2022 z hebrejčiny do angličtiny.
Zhrnula v ňom vyjadrenia vedcov pre IMOH, že je potrebné dôkladne premyslieť, ako prezentovať
svoje zistenia verejnosti, pretože zistenia boli v rozpore s tvrdeniami IMOH o bezpečnosti a účinnosti
vakcín.

Shir-Razová vo svojom preklade a zhrnutí do angličtiny uviedla, že výskumníci objavili príčinnú
súvislosť medzi vakcínou Pfizer a nežiaducimi účinkami. Uviedla nasledovné:

„Výskumný tím počas diskusie opakovane zdôrazňoval, že ich zistenia naznačujú, že – na rozdiel od
toho, čo nám bolo doteraz povedané – v mnohých prípadoch sú závažné nežiaduce účinky dlhodobé,
trvajú týždne, mesiace, rok alebo dokonca aj viac, a v niektorých prípadoch natrvalo.“

Shir-Razová ďalej preložila poznámky výskumníkov, ktorí povedali:

„Budeme musieť myslieť medicínsko-právne, ako prezentovať naše zistenia, aby sme sa vyhli súdnym
sporom. Prečo? Kvôli niekoľkým vedľajším účinkom, lebo napriek tomu, že sme o nich vedeli, aj tak
sme ľuďom hovorili, aby sa dali zaočkovať.“

Namiesto zverejnenia zistení verejnosti transparentným spôsobom správa IMOH verejnosti tvrdila,
že nenašli žiadne nové nežiaduce účinky, respektíve, že nahlásené udalosti neboli nevyhnutne
spôsobené vakcínou proti covidu.

Záver

Steve Kirsch, výkonný riaditeľ Nadácie pre výskum bezpečnosti očkovania, uvádza:

„Celé to naznačuje, že v lekárskej komunite, vládnych agentúrach, medzi úradníkmi verejného
zdravotníctva, mainstreamovými médiami a spoločnosťami sociálnych sietí na celom svete je
rozšírená korupcia. Nepriznajú žiadne negatívne účinky vakcín, čo je v rozpore s prevládajúcim
názorom verejnosti.“

„Toto je bezprecedentná úroveň korupcie,“ pokračoval Kirsch. „Spáchané zverstvá sú úplne jasné.“

 
 

AUTOR: Niamh Harris

SPRACOVAL: Badatel.net

ZDROJ

https://thepeoplesvoice.tv/netanyahu-admits-he-turned-israel-into-covid-vaccine-lab-for-pfizer/

